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Referat Rødovre Skoles skolebestyrelsesmøde  

Torsdag den 13. august 2020 kl. 17:15 – 19:45. 
På skolens kontor 
Forplejning: Mad + drikke 

  
 
Forældrerepræsentanter:  

Jens-Halvor Zoffmann, Nina Hilsted Gemal, Henrik Schulz og Helle Nicola Jensen 

Medarbejderrepræsentanter:  

Per Terry 

Elevrepræsentanter:  

Linnea Jensen 

Ledelsesrepræsentanter:   

Kia Juul Vilhelmsen, Niels Bille og Henrik Rasmussen 

Børne og Skoleudvalget:  

Kenneth Rasmussen 

Afbud:  

Anita Køster, Christian Güttler, Janne Refnov 

 

1.Sag nr. 01.08.20 Korte meddelelser fra 

Elevrådet:  

- Ny struktur:  

Lille elevråd 0.-4 kl. kontakt: Pernille, ressourcepædagog. Store elevråd 5.-9. Kontakt: Heidi, 

udskolingslærer og Pernille, ressourcepædagog. 

Formand:   

- Christian har meddelt, at han ønsker at træde ud af bestyrelsen.   

Udvalg:  

- Behandles under sag nr. 6. 

SFO – Anita:  

- SFO har søgt og fået tildelt midler til bustransport ifm. ture i skoleferieperioden til bl.a. Kronborg, 

Lejre og Knuthenborg. Sarah er gået på barsel, barselstillingen er besat. Sine har søgt orlov. 

Stillingen er slået op med ansøgningsfrist d. 28.august.     

Undervisningen – Per:   

- Rigtig god opstart. God balance mellem kommunale aktiviteter, lokale fælles møder, planlægning i 

teams og egen forberedelse. Drøftet vores gode erfaringer for perioden fra nedlukningen i marts til 

skoleårets udgang.     

Kommunalbestyrelsen – Kenneth:  

Skoleledelsen:   

- Fin opstartsuge. Fælles kommunalt Kick-off afholdt torsdag d.6.august for pædagoger, lærere og 

ledere med virtuelle oplæg og workshops på tværs af skolerne.     
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- Ved opstart af dette skoleår har vi fastholdt, at forældre afleverer deres barn ved indgangene til 

skolens matrikel. Klassetrinnene har fået tildelt særlige pausezoner, hvor det primært vil være 

trinnets egne lærere, der fører tilsyn.  

- Klasserne er tildelt toiletter og særlige indgange, som skal benyttes. Opsat streger på gulv og 

trapper, som markerer færdselsretningen.  

- Fortsat fokus på afstand og hyppig håndvask/afspritning – værnemidler er på plads, herunder også 

mundbind ifm. med brug af kollektiv transport ved turaktiviteter. 

- Skolen får desuden opsat udendørs håndvaske. 6 ved udskoling, 4 ved mellemtrin og 4 ved 

indskoling.          

- Velfungerende første skoledag for 1.-9. klasser, hvor eleverne i begyndelsen af dagen var sammen 

med klasselærerne. Fra kl. 12:15 fulgte klasser deres normale skema.  

- Første skoledag for 0.klasser vellykket arrangement i lidt alternative rammer grundet Covid-19. 

Ledelsen fulgte en forældreklassegruppe rundt på skolens udendørsarealer og fortalte om skolen og 

børnenes skolegang i 0.klasse. 

- Vores nye børnehaveklasseleder, Mia Elmelund, startede d. 1/8 og vil varetage det ekstra spor på 

0.klassetrin. 

- Mad- og mælkeordning genindføres. Kontoret har skrevet ud til alle forældre 

- Ved pædagogiske personalemøder onsdag d. 18.august lægges plan for 

fjernundervisning/onlineundervisning i indskoling, mellemtrin og udskoling ved en eventuel ny 

nedlunkning.     

 

2. Sag nr. 02.08.20 Deltagelse ved årgangsmøder v. Kia 

Koordinering af datoer / Power point ifht. forældremøder (Bilag eftersendes af arbejdsgruppe) 

- Tidligere PP-oplæg opdateres og tilpasses henholdsvis indskoling, mellemtrin og udskoling. 

- Udvalg bestående af Nina, Helle og Jens-Halvor mødes mandag d. 17/8 og udarbejder endeligt 

indhold. 

- Følgende fordeling blev aftalt: 

0.kl. Jens-Halvor 

1. kl. Henrik 

2. kl. Jens-Halvor 

3. kl. Henrik 

4.kl. Janne 

5.kl. Nina 

6.kl. Janne 

7.kl. Nina 

8.kl.Helle 

9.kl.Helle 

Forbehold: Janne var ikke til stede under mødet.   

 

 

3. Sag nr. 03.08.20 Budget 2021 v. Kia 

Budgethøring (Bilag eftersendes når vi modtager fra forvaltningen). 

- Udvalg præsenterede forslag til høringssvar, som også har været fremsendt som bilag inden mødets 

afholdelse. 

- Forslaget blev godkendt med aftalte ændringer, som udvalget tilføjer. Formand fremsender 

bestyrelsens høringssvar fredag d. 14/8.            

 

 

4. Sag nr. 04.08.20 Drøftelse af erfaring med Covid-19 v. Kia 

- Under drøftelsen fremkom flere pointer, som ledelsen bringer videre ved mødet med skolens 

pædagogiske personale onsdag d. 19/8. Efter visse opstartsvanskeligheder ser bestyrelsen helt 

overordnet, at alle er bedre rustet til opgaven, som kræver fælles tilgang, forventninger og rammer. 

Dette skal ske afdelingsvis. 

- Det øgede rengøring blev fremhævet positivt, ikke mindst ift. elevernes lyst til toiletbesøg. 
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- Retningslinjerne for aflevering af børn om morgenen har fungeret fint ud fra et forældreperspektiv.  

 

5. Sag nr. 05.08.20 Workshop d. 10/9 v. Jens-Halvor 
Skal vi deltage? 

- Workshop om ”Den sunde hverdag” afholdes d. 10/9, hvor alle skolebestyrelser er inviteret. Ingen 

havde dog mulighed for deltagelse. Det blev bemærket, at arrangementet lå tæt på dialogmødet, som 

afholdes ugen efter, hvilket kan være en udfordring for nogle.    

 

6. Sag nr. 06.08.20 Godkendelse af princip v. Jens-Halvor 

Jens-Halvor eftersender oplæg på princip for Trafik. 

- Helle fremlagde udvalgets oplæg. 

- Udvalget arbejder videre pga. input og feedback.  

 

 

7. Sag nr. 07.08.20 Evaluering af klassedannelser v. Jens-Halvor 

0. klasserne + 7. klasserne.  

        - Punktet blev udskudt  

 

 

Med venlig hilsen 

 

Skolebestyrelsesformand 

Jens-Halvor Zoffmann 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøde:  

Næste møde afholdes torsdag d.17. september 2020 (Inkl. dialogmøde kl.19-20.30). 

 

- Byggesag: Ønske om deltagelse af byggeriets kontaktperson.      

 

Punkter til dagsordener:  

 Se Årshjul 

 

 

 

 

 

 
 


